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Virtuel møde den 8. august 2006 

 

 Dagsorden: 
1. Diskussion  om 

regnskabssystem. 
2. Diskussion om Dragesport og 

Flyv. 
 

3. Møde med Jan Nielsen. 
4. Møde med Thomas Bach, DIF 

bestyrelsesmedlem. 
5. Møde med Lise og Anders 

KDA. 
6. Dispensationsansøgning 

vedr. instruktør. 
7. Evt. 
 

Referat :  

1 Diskussion  om 
regnskabssystem. 

Ved flytning af sekretariatet, kunne vi ikke 
længere benytte det regnskabssystem som 
Birthe benyttede, idet det var Kae Kwon Do 
Unionen's.  
Vi overvejede at købe en C5-Light, men det 
kan ikke håndtere flere regnskaber, og da vi 
er forpligtet til at køre regnskabet for 
træningscenter Fasterholt, måtte det blive en 
fuld version af C5. Den koster imidlertid 
6.500,- kr. For det beløb kan vi køre lang tid 
på DIF systemet. Driften er gratis 
(Maconomy) for unioner, men driften af VPN 
forbindelsen menes at koste 850 kr. om året. 
Det har en lang række fordel at tilslutte sig 
DIF systemet. Bl.a. medlemsregistreringen, 
fælles revision, backup, support m.m. 
Vedtaget. 
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Diskussion om Dragesport og 
Flyv. 

KDA  har oplyst at de rent faktisk har 8 sider 
disponible i Flyv. Vi har diskuteret om vi skal 
anbefale vore medlemmer at holde Flyv, evt. 
give et tilskud til abonnementet. Anbefale at 
indsende stof til bladet. På Venø-lejren var 
der mange røster om savnet af et trykt 
medie.  
Fordelene ved Flyv er at det udkommer hver 
måned. Det dækker andet flyvestof end 
vores. Omkostningerne er på et niveau der 
gør resten af flyvestoffet gratis. 
Vi undersøger priser og vilkår, garantier for 
plads m.m. 
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3 Kda Miljøudvalg Udsat til den 18. aug.  

4 Møde med Jan Nielsen NJ finder datoer  NJ 
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Møde med Thomas Bach. NJ finder datoer NJ 
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Møde med Lise og Anders K.l. 19:00 bestyrelsesmøde  20:00 Lise og 
Anders, KDA. 

NJ 
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Klagesag  over JCL 
 

Færdigbehandles  fredag den 18. aug. 
Udgangspunkt, da JCL  ikke har gjort 
indsigelse mod bestyrelsens sidste 
afgørelse:  Fratagelse af instruktørstatus i 5 
år, med begrundelsen at han er en 
sikkerhedsrisiko.   
 

LB og JCT 

7 
 

Nøste møde : 18. aug. 2006 i KDA-huset.  

    

    
    

 


